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Vraag 1: Is de informatie op hun website en in de videofilm correct?
Naar onze mening is de informatie op de website van de betreffende partij niet correct. Deze 
informatie valt niet onder de verantwoordelijkheid van de gemeente en is ook niet aan ons 
voorgelegd. De video van StepForward is enkel een weergave van de huidige situatie. De 
video van StepForward is enkel een weergave van de huidige situatie.

Vraag 2: Is dit bedrijf betrokken bij de verdere planvorming? Zo ja, sinds wanneer?
Dit bedrijf is betrokken op verzoek van VdAcker/Vrijborg ter voorbereiding van hun 
planvorming. Dat is onbekend. 

Vraag 3: Wat is de feitelijke stand van zaken?
De laatste keer dat de gemeente heeft gesproken met familie Vd Acker en de adviseurs was 
in juni van dit jaar, zie hiervoor in de bijlage het gespreksverslag. 

Bijlage 1: gespreksverslag.

Vraag 4: Wat is er ná de besluitvorming door de raad (centrumplan werd centrumvisie) 
feitelijk gebeurd? 
Zie onder 3.

Vraag 5: Wanneer word de raad weer bijgepraat? 
In het eerste kwartaal van 2022 organiseren we een BenW Info en wordt u over de totale 
centrumvisie bijgepraat.


